
 

 

 

 

 

 

Referat fra skolebestyrelsesmøde 
Tid:  tirsdag d. 4. juni 2019 kl. 19.00-21.00                                                                   

Sted:  LUC. 

Tilstede: Britta Bang, Peter Sørensen, Vivi Kjærsgård, Lene Fruelund, Tina Hjort, Emil 

Estvad, Pernille Grouleff, Anette Bendtsen, Hans Henrik Hansen, Søren Mørch Sørensen.  

 

1. Godkendelse af referat af sidste møde. 

Godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt.  

 

3. Nyt fra elevrepræsentanten. 

Emil orienterede om skolens deltagelse i idrætsstævne i Randers, som var en god 

oplevelse for alle. Ikke mindst personligt for Emil som tog 1. pladsen i 200 meter 

løb. Efter dialog med andre elever fremførte Emil desuden et ønske om en kakao 

maskine til skolens elever. Emil afslutter sin STU uddannelse i år, og dette er 

således hans sidste møde. Bestyrelsen takkede Emil for sin deltagelse i 

skolebestyrelsen.  

 

4. Nyt fra ledelse:       

Vi har stort set hele skoleåret være optaget af hvor mange elever vi forventelig kan 

starte næste skole år med, og pt. har vi navn på 36 elever. 19 fortsætter fra dette 

skoleår, ligesom vi har 17 navngivne nye 1. års elever. Der er stadig 3-4 navne i spil 

i visitationen så vi håber fortsat på at nå op på ca. 40 elever.  

Som orienteret om på sidste møde er der iværksat en fælles kompetenceudvikling i 

vores sektion med en prioritering af KRAP. Tilsvarende er der nu planlagt et 2-

dages kursusforløb for alle vedr. ”Den motiverende samtale”.   

        

5. Kommende møder / overvejelser om tema. 

24. september kl. 19.00. 

3. december kl. 18.00. 

Overvejelser om tema: STU2, STU service deklaration, ?.  

 

6. Evt.  

 



 

 

 

 

 

 

Afgang med Big Blue kl. 19.30 mod ”Æblelunden” hvor team STU4 (Håndværk & 

produktion) orienterede om indhold på studieretningen og viste rundt i ”Æblelunden” og 

drivhuset.  

 

 


